
 

 

 

 

Lederbrev  -  Harstad 03.07 2009 

 

 

 

Heisann alle medlemmer 

Gå i takt!!! 
 

Vi har nå vært gjennom en 3 år lang prosess med å få regulert Harstad Motorsport Senter til 

motorsportsformål. Det har vi klart og det er nu det virkelige klubbarbeidet begynner! 

 

Det er helt unikt at vi har et område så nært byen som vi kan boltre oss på og jeg mener at 

veien nu bare går en vei – nemlig fremover – SAMMEN   ……. 

 

Reguleringen og bestemmelser 
Det er enda en god del jobb for å få godkjent klubbhuset, fradelt det arealet som vi skal 

kjøpe og for å få skjøte på eiendommen. Denne jobben er allerede påbegynt og vi regner 

med å være ferdig høsten 2009. Bare reguleringen med planarbeid har kostet klubben rundt 

300.000 kroner som er finansiert med lånte penger. Kjøpet kommer i tillegg - også dette skal 

finansieres i form av lånte midler. 

 

Klubben har fått driftstider gjennom reguleringsbestemmelsene for området og dette må vi 

alle sammen følge med at blir overholdt. Det er kanskje slik at disse tidene ikke vil passe for 

alle, men det er nu sånn det er og kan sies på en annen måte: 

En fisker drar ikke på lofotfiske i juni;  han drar når fisken er der - i februar/mars  !!!! 
 

Dugnadsarbeid 
Det er noen ting som må ivaretas i forhold til reguleringsbestemmelsene: 

• Vi må beplante området - støydempende tiltak er i gang med mye gjenstår 

• Manglende gjerder må monteres opp – og eksisterende skal vedlikeholdes 

• Og her kan sikkert nevnes mer !!!!! Se hjemmesiden under dugnadsarbeid…… 

 

Løpene – betydelig inntektskilde for klubben 
De 2 løpene vi arrangerer HVERT år er en betydelig inntektskilde for klubben 

• Klubben trenger derfor funksjonærer til å avvikle høstens løp 29. – 30. august. 

Det oppfordres til at så mange som mulig kontakter Kjell på mobil 91101040 

 

 



Andre inntekter 
• Med hensyn til inntektsmuligheter må vi ”tørre” å tenke nytt 

• Klubbhuset må være åpent alle dager ved treninger der salg fra kiosken gir inntekter 

• Vi har kontakt med B&B Touring som bl.a. har Ribb-båter 

• Klubben har dialog med Aktiv Media 

• Vi har gjennomført salg med reklame på banen 

• Vi har gjennomført salg av reklame i programmer til løpshelgene i år 

• Klubben skal gjennomføre salg av ”happenings” for firmaer 

 

Det er sikkert noen som kjenner noen som man kan dra veksler gjennom,  
kom gjerne med forslag og tips for inntektskilder. 
 

Felles sak uavhengig av gruppe 
Det er ekstremt viktig i fremtiden at vi alle jobber for en felles sak; nemlig Norsk Motor 

Klubb Harstad og vårt unike anlegg; Harstad Motorsport Senter. Vi er alle medlemmer av 

samme klubb og når vi står samlet er vi utrolig sterk i alle situasjoner. Det vil by på 

utfordringer både av oss som enkelt medlem og uavhengig hvilken gruppe vi er engasjert i – 

men vi er alle i samme familie og dette er noe vi må tenke mer på, noe som er en 

nødvendighet for at vi som klubb skal overleve i fremtiden. 

Vi skal alle respektere hverandre og samarbeide på tvers av de enkelte gruppene. 
 

Hvis vi får til dette vil vi fort bli den største og sterkeste klubben i nord, noe vi allerede er på 

vei til å bli. Det har lenge vært jobbet med anerkjennelse av NMK Harstad i alle fora og vi skal 

alle være stolte av å være medlem i VÅR KLUBB.  

 

Jeg er stolt av klubben og vennene mine i miljøet – det tror jeg vi alle er! 
 

Fremtiden byr på mer informasjon og samarbeid 
Noe vi skal få til dette året er hyppigere medlemsmøter og flere engasjerte medlemmer. 

Fremover er dette utrolig viktig – om det er noen som har noe på hjertet er dere hjertelig 

velkommen til å kontakte meg på 

ePost:    janhelge@nmkharstad.no   -   eller mobil    906 12421 

 

Takk for at du tok deg tid å lese dette! Så vil jeg til slutt ønske dere alle en 

riktig god sommer! Og - Kjør forsiktig! 
 

Vennlig motorsportshilsen 
 

                     Jan Helge Nilssen 

                     Leder NMK Harstad 

 

www.nmkharstad.no 


